

NANJING, CHINA
NANJING TECH UNIVERSITY

ICCIA 2022

June 24-26, 2022



After a successful organization of the IEEE international conference series of Computational Intelligence and Applications in Jeju, Republic of Korea (2016), in Beijing, China (2017), in Hong Kong, China (2018), in Nanchang, China (2019), virtual conference (2020), in Xiamen, China (2021), **2022 7th International Conference on Computational Intelligence and Applications (ICCIA 2022)** will be held in Nanjing, China, during June 24-26, 2022, sponsored by **Nanjing Tech University, China**, co-sponsored by **College of Electrical Engineering and Control Science, Nanjing Tech University, China**.

Welcome to submit your papers!

IMPORTANT DATES

Submission Deadline:
February 05, 2022
Notification Date:
February 25, 2022
Registration Deadline:
March 10, 2022 (Early Bird)

SUBMISSION METHOD

Submissions to ICCIA are available in the electronic submission system.
<http://confsys.iconf.org/submit/iccia2022>
Or by Email:
iccia@zhconf.ac.cn

CONTACT

MS RACHEL CAO

Phone: 86-28-83207566
Email: iccia@zhconf.ac.cn
<http://iccia.org/>



WeChat
Official Account



WeChat
Service Account

PUBLICATION

After a careful reviewing process, all accepted and presented papers after proper registration and presentation, will be published into Conference Publishing Services, and submitted to IEEE Xplore™ for indexing by Ei Compendex and Scopus Index.

ICCIA 2016-2020 conference proceedings has been included in **IEEE Xplore**, and indexed by **Ei Compendex** and **Scopus**.
ICCIA 2021 conference proceedings are waiting for online by IEEE-CPS.

CALL FOR PAPERS

- Fuzzy Systems
 - Fuzzy decision making
 - Pattern recognition
 - Artificial life
 - Classifier systems
 - Neural Networks
 - Neurodynamic analysis
 - Time series analysis
 - Ant colony optimization
 - Evolutionary computer vision
 - Evolutionary design
 - Evolutionary robotics
 - Granular computing
 - Hybrid intelligent systems
- More topics:
<http://iccia.org/cfp.html>

SPONSORED BY



南京工业大学
NANJING TECH
UNIVERSITY

CO-SPONSORED BY



南京工业大学
NANJING TECH
UNIVERSITY

电气工程与控制科学学院
COLLEGE OF ELECTRICAL ENGINEERING AND CONTROL SCIENCE

SUPPORTED BY



中国南京
南京工业大学

ICCIA 2022

2022年6月24-26日



重要日期

注册截止:

2022年2月5日

通知日期:

2022年2月25日

注册截止:

2022年3月10日 (早鸟价)

投稿方式

全文 (报告+出版)

摘要 (仅报告)

电子投稿系统:

<http://confsys.iconf.org/submitmission/iccia2022>

邮箱投稿:

iccia@zhconf.ac.cn

联系我们

曹老师

电话: 86-28-83207566

邮箱: iccia@zhconf.ac.cn

<http://iccia.org/>



微信公众号



微信服务号

2016年至2019年, ICCIA已经在韩国济州岛, 中国北京, 中国香港, 中国南昌成功举办。由于新冠疫情的原因, 原定于北京工商大学举办的ICCIA2020已如期在线上召开。之后ICCIA 2021于2021年6月11-13日在中国厦门成功举办。

历届ICCIA邀请到来自世界各地的顶尖知名专家做特邀报告并分享最新的研究成果。同时, ICCIA为广大学者, 老师, 学生在计算机智能领域提供了一个良好的学术交流平台。在这里我们诚挚的欢迎各领域相关人士参加2022年第7届计算智能与应用国际会议。**此次会议由南京工业大学主办, 南京工业大学电气工程与控制科学学院承办**, 于2022年6月22-24日在南京举办!

出版

如前5届会议一样, 所有经过审核接收的文章将被出版在会议论文集, 之后提交 IEEE Explore, 并提交 Ei Compendex和Scopus检索。

ICCIA 2016-2020会议论文集已成功被 IEEE Xplore 收录, 并被 Ei Compendex以及Scopus检索。

ICCIA 2021论文集已提交IEEE-CPS等待收录。

征稿主题

- 人工免疫系统
- 联想记忆
- 认知系统和应用
- 神经网络
- 学习规则与方法
- 嵌入式神经系统
- 模式识别
- 模糊图像处理
- 模糊系统
- 蚁群优化
- 共同进化和集体行为
- 生物信息学的进化计算
- 进化计算机视觉
- 进化学习系统
- 群体智能
- 分子和量子计算
- 机器人和控制应用

更多主题: <http://iccia.org/cfp.html>

赞助



联合赞助



电气工程与控制科学学院
COLLEGE OF ELECTRICAL ENGINEERING AND CONTROL SCIENCE

支持

